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Initiativärende – Riktlinjer för Alkoholservering 
 

För drygt ett år sedan under våren 2022 togs i socialnämnden beslutet om nya 
riktlinjer för alkoholservering. Det beslutet gick mycket snabbt. Riktlinjerna skulle efter 
beslut i socialnämnden först till kommunstyrelsen och sedan vidare till 
kommunfullmäktige för beslut innan sommaren och kommunfullmäktiges 
sommaruppehåll. 

I nämnden forcerades riktlinjerna fram, dialog och diskussion kring det nya riktlinjerna 
skedde inte i nämnden. Det ska idag finnas möjlighet att utvärdera de nya riktlinjerna 
utifrån det nya innehållet. Finns det förbättringar att ta fasta på med den erfarenhet vi 
har i dag av dokumentet av riktlinjerna sedan ett år tillbaka. Kan förbättringar göras 
som gynnar de som bor och verkar i Gävle kommun. 

De ansvariga tjänstemän som skrivit fram handlingen betonade vid socialnämndens 
möte i april också att vi bör uppdatera riktlinjerna tätare än som vi gjort tidigare. En 
kommun behöver regelbundet se över och revidera sina riktlinjer utifrån samhällets 
utveckling. 

Med anledning av ovanstående föreslår vi socialnämnden besluta: 

att     utvärdera riktlinjer för alkoholservering som den ser ut i dag. 

att     dialog förs i nämnden kring riktlinjerna och reviderar densamma. 
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